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1. Opening en welkom

2. Update per land:

Op basis van de informatie welke RIVM t/m 16-09 heeft ontvangen.

[LEVEE CIES (oli =Te-Tu}
controleren

(incl. zorg
kwetsbare

5Aantal positief geteste 20 (+4) 11 210 3328 557 (+8)
mensen totaal (+18) (+176)

(sinds gisteren)
Aantal actieve COVID 11 7 0 135 1630 61

patiénten actueel

Aantal ziekenhuisopnamen 2(3) 0 0 2 (6) 39 (84) 5 (42*1)
actueel

(cumulatief?)
Aantal patiénten op IC 1(2) n.v.t 0(@) 0(2) 12/(20) D0 (17%)

actueel

(cumulatief?)

Aantal patiénten overleden 1 0 0 1 22 19

totaal

* inclusief 1 inwoner van de Franse kant van St. Maarten

1 inclusief 1 inwoner van Saba
2 cumulatief aantal ziekenhuisopnames voor Aruba en Sint-Maarten niet met

zekerheid bekend door rapportagevertraging.

a. Bonaire
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Sinds vorige week eerste geval van covid-19 op de eiland. Er is een A 2
bijzonder geval van een huisarts die positief getest is. Clusters in

dol SRE

ziekenhuis (FM) en praktijk van de besmette huisarts.
baatum

25 augustus 2020

b. Sint Eustatius

Alle personeel binnen het verpleeghuis is getest en ook alle bewoners.

Contact en source tracing is afgerond en in de loop van de dag is er een

beter beeld over hoe covid-19 verspreid is op het eiland.

c. Saba

Geen gevallen op Saba.

3. Testcapaciteit en beschermingsmiddelen

Voor beschermingsmiddelen is er een beeld dat er voldoende voorraad nu

beschikbaar is, ook met de huidige situatie. Er is regelmatig contact met

de verschillende eilanden om te bevoorraadden waar nodig.

Testen is zorgelijker. In St. Eustatius ga je nu aardig door je voorraad

heen en door de huidige situatie zijn laboranten uitgevallen. Op Saba zou

een microbioloog daar heen reizen om training op Saba te verzorgen en

dat is nu door de situatie op St. Eustatius vertraagd. Bonaire geeft nu

geen reden tot zorgen.

Bonaire wil graag een eigen test capaciteit hebben gezien de

verergerende situatie op Curacao. Volgens ZICN is het in de maak om dit

op te lossen en wordt bij RIVM nagegaan of versnelling mogelijk is. Er

wordt serieus gekeken of dit mogelijk is.

Er zijn twee voorstellen voor uitbreiding test capaciteit in Sint Maarten.

Huidige stand van zaken is dat er wordt gekeken met SLS over uitbreiding
van hun capaciteit. Er wordt gehoopt dat halverwege oktober dit kan

lukken. Er moet ook gekeken worden of er voldoende test capaciteit

aanwezig is. Er wordt te weinig getest en dit komt niet alleen door weinig
test capaciteit, maar mogelijk ook verkeerd inzet van huidige test

capaciteit. RIVM heeft geadviseerd om de test capaciteit in te gaan zetten

voor publieke gezondheid en minder op vliegveld inzetten. De aandacht

van de minister is hiervoor gevraagd.

Op Sint Maarten is het hoeveelheid testen te weinig gezien de

epidemiologisch situatie op de eilanden. Positief ratio ligt boven 50% en is

de indruk dat de aantal positieve casussen werkelijk hoger is dan gemeld.

Eventueel kan testcapaciteit via AMI uitgebreid worden, theoretisch is dit

mogelijk maar is wel duur.

ZJCN wacht nog op reactie van minister voordat er wordt opgeschaald bij
de Stas. Conclusie is dat dit serieus wordt opgepakt, maar met geen

perspectief dat dit morgen opgelost is.
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4. Tijdelijke wet maatregelen covid-19 SG

Programmadirectie Zorg en

Coalitie partij is niet happig op terugval optie van noodverordening.
irugtissRtsdyNadsriang

Situatie op CN kan juist als argument CN noemen. Volgende week zal

ZICN meer over weten of er op instemming van coalitie gerekend kan

worden.

Datum

25 augustus 2020

Belangrijk dat we snel kunnen handelen aangezien de situatie op St.

Eustatius. Bonaire gebruikt de noodverordening en zien nut ervan.

5. Continuiteit van zorg

Sint Eustatius heeft een bijstandsverzoek ingediend, waar er direct reactie

van RIVM is gekomen. Lijnen zijn kort en er wordt goed geactueerd.

Er is een arts op Bonaire uitgevallen, maar de patiénten zijn opgevangen

door andere artsen op Bonaire. Er is op dit moment adequate vervanging.
ZICN zit er bovenop, maar het is ingewikkeld doordat de huidige uitbraak

in St. Eustatius en Bonaire de zorg heeft geraakt. We weten dat Curacao
ook een situatie heeft op de SEH. Dat maakt het puzzeltje groter en het is

niet altijd eenvoudig, want er moet rekening worden gehouden met de

quarantaine regels. In het bijstandsverzoek van St. Eustatius wordt er

naar een infectieziekte arts gevraagd. Mogelijk een beroep doen aan EE
Saba en St. Eustatius zullen heel pragmatisch naar kijken.

Afgesproken dat via [IEE contact met|EREZ) zoekt.

6. Wvttk

a. Overzicht gemaakte kosten i.v.m. covid-19

Er wordt gevraagd of de openbare lichamen scherp kunnen zetten wat

voor uitgaven er voor covid-19 zijn geweest. ZJCN heeft budget tot 2021

om te helpen, en op tijd laten weten als er additionele budgetten nodig

zijn. Er is een oproep aan de OL’'s om dat inzicht verzamelen en aan VWS

toekomen. VWS moet deze inzicht hebben i.h.k.v. tijdelijk regeling.

7. Datum volgende overleg

01-10-2020 15:30

8. Sluiting
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